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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  27.2. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:34 
Počet přítomných členů ZO: 7    Omluveni:      0 
Neomluveni:   0                Hosté:       0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Jaromíra Tichého a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné.  
 
ZO schválilo program jednání:  

1) Zpráva KV  
2) Zpráva FV 
3) Rozpočtové opatření 
4) Jostav spol. s.r.o., dodatek č.2 ke SoD 
5) Směna pozemku p.č. 559/1 za p.č. 570/4 a p.č. 598 za 570/2 s Lesy ČR 
6) Střednědobý výhled 
7) Zpráva o uplatňování ÚP a pokyny pro zpracování 1. změny ÚP 
8) ZŠ Mníšek – žádost o finanční příspěvek 
9) Návrh kupní smlouvy – 409/3 
10) Participativní rozpočet 
11) Bezúplatný převod pozemku 16/22 a 16/24 (původní 16/1) 
12) Elmos, smlouva o zřízení VB, p.p.č. 1971,1974/1 
13) Kollert, smlouva o zřízení VB, p.p.č. 2136,2145 
14) Maděra – studie K Vodojemu Ke Špičáku 
15) Revokace usnesení 106/9/2022 
16) Různé 
17) Závěr                                                                                         

Z programu byl stažen bod 15, protože situace byla vyřešena jiným způsobem, jak informovala 
Jana Šťastná 
 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
  

Důvodová zpráva: 
KV se v tomto období nesešel. 
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Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
FV se v tomto období nesešel. 
 
Bod 3) Rozpočtové opatření 2/2023 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Rozpočtové příjmy se v celkové částce navyšují o 348 600,- na 16 981 129,- Kč. Rozpočtové 
výdaje se v celkové částce navyšují o 348 600,-Kč na 22 505 279,56 Kč. Financování se nemění. 
Rozpočtové opatření č. 2/2023 ohledně úprav položek rozpočtu-příjmy dotace volby 
prezident, dotace na provoz, prodej pozemků a výdaje na volby, pronájem pozemku, vratku 
volby prezident a pronájem pozemků, nákup pozemků 

Rozprava:   

J. Tichý se ptal na položku 10 tisíc ve výdajích, J. Šťastná odpověděla, že se jedná o pronájem 
cesty k zastávce ČD. 
 

USNESENÍ č. 25/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2023 ohledně úprav 
položek rozpočtu-příjmy dotace volby prezident, dotace na provoz, prodej pozemků a výdaje 
na volby, pronájem pozemku, vratku volby prezident a pronájem pozemků, nákup pozemků. 
Rozpočtové příjmy se v celkové částce navyšují o 348 600,- na 16 981 129,- Kč. Rozpočtové 
výdaje se v celkové částce navyšují o 348 600,-Kč na 22 505 279,-56 Kč. Financování se 
nemění. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 4) Jostav – dodatek ke smlouvě č. 2 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
V rámci dokončení stavby: „Vodovod Oldřichov v Hájích – VIII. Stavba“ byly vyčísleny více práce 
a méně práce. Vícepráce spočívaly ve vyvedení přípojek na hranice pozemků vlastníků 
napojovaných nemovitostí a v prodloužení řadu L4. Méně práce spočívaly v kratším rozsahu 
řadu L3 a realizaci finálního povrchu ze štěrku oproti asfaltovému krytu, se kterým bylo 
počítáno v PD. Na stavbě byla použita fréza na odfrézování skály. S firmou Jostav jsme se 
domluvili, že fréza nebude účtována. 

Rozprava:   

J. Šťastná komentovala, jaké vícepráce Jostav účtoval, že se jednalo např. o prodloužení řadu 
na Filipce, aby se mohl připojit i pan Dostál. Dále uvedla, že za frézu Jostav požadoval 70 tisíc 
Kč, ale že si s firmou vysvětlili, že fréza nebyla dopředu schválená, takže tuto částku nakonec 
Jostav obci neúčtoval.  
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USNESENÍ č.26 /3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo ze dne 21.9.2022. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) Směna pozemku 559/1 za 570/4 s Lesy ČR 
Směna pozemku 598 za 570/2 s Lesy ČR 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Více než dva roky se připravuje směna pozemků p.č. 559/1 za pozemek p.č. 570/4. Směna byla 
ZO schválena z důvodu pomoci při výstavbě RD na pozemku p.č. 558/2, jelikož pozemek p.č. 
559/1 má způsob ochrany: „Pozemek určený k plnění funkcí lesa“. Pro převod již Lesy 
připravily znalecké posudky, které je nutné aktualizovat dle platné legislativy pro rok 2023. V 
uplynulých měsících Obec zajistila výmaz VB ze svého pozemku, což byla podmínka pro převod 
do vlastnictví ČR, právo hospodařit Lesy ČR, s.p.. Po výmazu VB a opětovné žádosti o 
aktualizaci ZP, nám Lesy ČR daly podmínku k projednávané směně, a to směnu za další 
pozemek ve vlastnictví Obce do vlastnictví ČR. Návrh směny byl projednán s lesním 
hospodářem. Návrh Lesů ČR a stanovisko lesního hospodáře přikládám v příloze. 

Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, o jakou směnu se jedná. Nechápe, proč se najednou změnil názor Lesů 
ČR, směna se připravovala dva roky. Pokusí se ještě promluvit s nadřízeným pana Týla.  
 

  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje směnu pozemků mezi Obcí Oldřichov v Hájích a 
Českou republikou, právo hospodařit s majetkem státu Lesy ČR, s.p. následovně: 
pozemek p.č. 598 o velikosti 1202 m2 ve vlastnictví ČR, Lesy ČR za pozemek p.č. 570/2 o 
velikosti 7816 m2 ve vlastnictví Obce Oldřichov v Hájích.  
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zveřejnění záměru směnit/prodat/pronajmout 
pozemek p.č. 570/2 v k.ú. Oldřichov v Hájích. 

Pro: 0 Proti: 7 Zdržel se: 0 

 Usnesení nebylo přijato 
 
Bod 6) Střednědobý výhled rozpočtu obce Oldřichov v Hájích 2023-2026 (2034) 
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
Sestavení střednědobého výhledu rozpočtu obce je povinností dle ust. §3 zákona č. 250/2000 
Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

Rozprava:   

R. Šarapatka vysvětlil, že tento výhled je ze zákona je povinný jako podklad pro zpracování 
ročního rozpočtu, že byl řádně vyvěšen a dnes je připraven ke schválení.  
 

USNESENÍ č. 28/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Oldřichov v 
Hájích 2023-2026 (2034) 
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Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
Bod 7) Zpráva o uplatňování ÚP a pokyny pro zpracování 1. změny ÚP 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích má platný územní plán od 6. 10. 2014 a účinný od 22. 10. 2014. Podle 
ustanovení § 55 zákona č. 183/2006 Sb., musí pořizovatel předložit zastupitelstvu obce 
nejpozději do 4 let po vydání územního plánu a poté pravidelně nejméně jednou za 4 roky 
zprávu o uplatňování územního plánu v uplynulém období. Pořizovatel předložil zprávu o 
uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích za období 10/2014 – 10/2018 určenému 
zastupiteli k připomínkování dne 3. 10. 2019, protože dle ustanovení § 55 odst. (1) stavebního 
zákona se na projednání zprávy o uplatňování územního plánu přiměřeně použije ustanovení 
§ 47 odst. 1 až 4 stavebního zákona. Z uvedeného vyplývá, že návrh zprávy musí pořizovatel 
zpracovat ve spolupráci s určeným zastupitelem. Bez jeho spolupráce není možné zprávu 
veřejně projednat. Pořizovatel ovšem nedostal od určeného zastupitele na předložený 
dokument žádnou reakci.  
Proto byl nyní návrh zprávy o uplatňování zpracován pro období 10/2014 – 6/2022. Návrh této 
zprávy o uplatňování územního plánu musí být před předložením zastupitelstvu obce ke 
schválení projednán s dotčenými orgány, sousedními obcemi a krajským úřadem. Dále musí 
být veřejně projednán, což proběhlo doručením návrhu 1. zprávy o uplatňování územního 
plánu veřejnou vyhláškou, která byla vyvěšena na úřední desce v termínu od 15. 8. 2022 do 
14. 9. 2022. Stručný přehled uplatněných požadavků dotčených orgánů a připomínek 
veřejnosti k návrhu zprávy o uplatňování územního plánu je uveden v příloze tohoto usnesení. 
Připomínky sousedních obcí nebyly uplatněny. 
Rozprava:   

J. Tichý si procházel tabulku vyhodnocení využitelnosti ploch a podle jeho názoru údaje v ní 
uvedené nesouhlasí se stavem k dnešnímu dni. Proběhla diskuse o aktualizaci dokumentu. I 
když je dokument platný ke stavu k 06/2022, bude se jím argumentovat při změně ÚP 
především poměrem využitých ploch k zástavbě pro bydlení. Alespoň nesouhlasí k dnešnímu 
dni, tj. ke dni projednání v ZO, a pokud je tento dokument současně podkladem pro zpracování 
zadání 1. změny ÚP, tak se nejedná o  relevantní údaj. Do využitelnosti území by měly být 
zahrnuty všechny pozemky, na kterých bylo vdáno stavebním úřadem nějaké územní 
rozhodnutí. 
R. Šarapatka uvedl, že i tak se pravděpodobně nedostaneme k požadované výši 60% 
J. Šťastná požádá zpracovatele o aktualizaci dokumentu. O tomto bodu se nehlasovalo.  
 

  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje předložený návrh 1. zprávy o uplatňování 
územního plánu Oldřichov v Hájích včetně Pokynů pro zpracování 1. změny územního plánu 
Oldřichov v Hájích ve znění přílohy tohoto usnesení, která je jeho nedílnou součástí. 

Pro:  Proti:  Zdržel se:  

 
Bod 8) ZŠ Mníšek – žádost o finanční příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  



  

5 

 

Důvodová zpráva: 
Dne 1.2.2023 obdržela Obec Oldřichov v Hájích žádost od ZŠ Mníšek o finanční příspěvek viz 
příloha. 
Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

 

USNESENÍ č. 29/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje finanční příspěvek pro ZŠ a MŠ Mníšek, okres 
Liberec, příspěvková organizace se sídlem Oldřichovská 198, 46331 Mníšek ve výši 2000,- Kč 
na dopravu na zimní pobyt s lyžařskou průpravou. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 9) Návrh kupní smlouvy na pozemek 409/3 (409/15) 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích je již několik let účastníkem řízení ohledně prokázání existence 
účelové komunikace na pozemku p.č. 409/3 v k.ú. Oldřichov v Hájích. Vzhledem k 
uvažovanému prodeji nemovitostí ve vlastnictví pana a paní Eichlerových, chce obec 
nabídnout koupi části parcely dle přiloženého GP do svého vlastnictví. 

Na části Pozemku p.č. 409/15 se nachází veřejně přístupná účelová komunikace ve smyslu ust. 
§ 7 odst. 1 zákona č. 13/1997 Sb. o pozemních komunikacích, když existence této účelové 
komunikace byla potvrzena rozhodnutím Magistrátu města Liberec, odbor dopravy ze dne 
11.11.2021, č.j. MML208637/19-OD/Ap CJ MML 235482/21 (jehož přílohou je situační zákres 
s vyznačením průběhu této účelové komunikace) ve spojení s rozhodnutím Krajského úřadu 
Libereckého kraje, odbor silničního hospodářství ze dne 5.10.2022, č.j. OSH1106/2021 
KUKK21130/2021/280.9/Pc; rozhodnutí nabyla právní moci dne 19.10.2022. Kupující jakožto 
obec, na jejímž území se účelová komunikace nachází, zajišťuje koupí pozemku veřejný zájem 
na komunikační potřebě obce. 

Rozprava:  

J. Šťastná vysvětlila, že paní Eichlerová požádala obec o oddělení části pozemku a že obec 
vydala zamítavé stanovisko. Řekla, že nesouhlasí s dělením pozemku, pokud nebude tento 
oddělený pozemek prodán obci. Dále uvedla, že cena byla soudním znalcem stanovena na 
380 Kč /m2. P. Eichlerová ale poslala posudek, kde byla stanovena cena 810 Kč/m2. S cenou 
380 Kč/m2 paní Eichlerová nesouhlasí. J. Šťastná konzultovala se soudním znalcem, jak znalec, 
kterého najala paní Eichlerová došel k částce 810 Kč/m2 Soudní znalec se domnívá, že znalec 
Eichlerových pozemek odhadoval jako zahradu, což ale podle jeho názoru nelze, protože se 
jedná o komunikaci. Dále se diskutovalo o tom, zda nabídnout násobek odhadní ceny.  

R. Šarapatka navrhl, že by se o ceně dalo jednat a že by byl ochotný dát vyšší cenu obdobným 
postupem jako u výkupu pozemků pod chodníky.  

J. Tichý se ptal na to, proč je v návrhu smlouvy vyčištění od zástav do 9 měsíců. J. Šťastná řekla, 
že ji to také zarazilo a že to zjistí.  
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P.Martínek se dotazoval na stav soudního řízení, jestli již je finálně rozhodnuto, odpovědí mu 
bylo, že finální rozhodnutí sice je, ale stále se podávají odvolání na detailní části procesu. 

 

USNESENÍ č. 30/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje kupní smlouvu s panem Ing. Miroslavem 
Eichlerem a s Mgr. Bc. Pavlou Martou Eichlerovou na pozemek p.č. 409/15 o velikosti 604 m2 
oddělený z pozemku p.č. 409/3 v k.ú. Oldřichov v Hájích dle GP č. 959/15/2023 ze dne 
6.2.2023 za kupní cenu 229 520,- Kč stanovenou dle ZP č. 007819/2023 vyhotoveným Ing. 
Petrem Parmou. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) Návrhy participativní části rozpočtu 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích vyčlenila ve svém rozpočtu částku 50 000,- Kč na realizaci návrhů od 
občanů obce. Do 23.2.2023 byly na Oú doručeny výše uvedené návrhy. Po schválení ZO budou 
návrhy zveřejněny a předloženy občanům obce k hlasování. 
Rozprava:   

V diskusi se probíraly některé návrhy, zda je posunout do hlasování občanů. Z návrhů byl 
nakonec vyňat návrh pana Trosta na lávku přes Jeřici, který cenově neodpovídá stanovenému 
finančnímu limitu. Dále se diskutovalo o možnosti zprovoznit rozhlas. 
 
 

USNESENÍ č. 31/3/2023  
Co Kdo navrhl Odhad 

ceny 

Stůl, lavička, koš u horolezecké stěny Petr Vávra 20 000,- 

Šachový stolek se sedátky pro hráče (nebo velké zahradní šachy) např. 

https://baargroup.cz/produkt/venkovni-sachovy-stul/ 

Petr Vávra 27 000,- 

Venkovní pingpongový stůl betonový včetně venkovní kovové síťky Harsovi 25 000,- 

Zástěna za a po stranách kontejnerů, aby odpadky nelétaly do potoka Daniela 

Havlíčková 

30 000,- 

Zkulturnit prostor před obchodem (zábradlí) + vstup do obchodu (alespoň 

oprava a nátěr) 

Daniela 

Havlíčková 

30 000,- 

Nabíječka pro elektrokola v blízkosti stojanu u úřadu např: 

https://www.profishop.com/cz/der-ladestaender-nabjec-stanice-pro-

elektrokola-olivov-hnd-ls800a-ral6022?number=DL2-

20&gclid=Cj0KCQiAxbefBhDfARIsAL4XLRolPTYqpOFaMFHxPYA2npvs

u7QvR3lXvtiii-mHsVqZkD52rTR3Z6IaAnxLEALw_wcB 

Petr Vávra 22 000,- 

Zprovoznit veřejný rozhlas Karla Podlipná ? 

Světelná vánoční hvězda na vánoční stromek u úřadu Karla Podlipná 5 000,- 

Umístit podél cyklostezky odpadkové pytle navlečené na obruči s poklopem, 

tyto pytle umístit i na dalších exponovaných místech u veřejných cest 

Josef Bulíř 50 000,- 

Nákup volně přenositelných permanentek, např. ZOO, plavecký bazén Markéta 

Adámková 

15 000,- 

Přidat nějaký další herní prvek na hřiště. Vytvořit 2-3 hupy (Kopecký), na 

kterých by mohly děti drandit na odrážedle. 

 

Markéta 

Adámková 

50 000,- 

Dát k OÚ velkou bednu na venkovní hračky (lopatičky, kyblík, bagřík,...) Markéta 

Adámková 

2 000,- 



  

7 

 

Pojmenovat ulice v Oldřichově – zlepšení doručování pošty, orientace 

záchranných složek 

Lenka Šťastná  

Houpačka pro dospělé Zuzana 

Uhrinová 

30 000 

Venkovní hudební nástroj Zuzana 

Uhrinová 

30 000 

Před budovu Obecního úřadu instalovat nerezový stožár pro státní vlajku. Trost 15 000 

Obnovit projekt na vybudování šestimetrové rozhledny na Oldřichovském 

Špičáku 

Trost 50 000 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 11) Bezúplatný převod pozemků p.č. 16/22 a 16/24 (16/1) do vlastnictví Obce 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Na pozemcích v majetku státu, se kterými hospodaří Správa železnic s.o. se nachází přístupová 
komunikace k RD č.p. 342 a chodníček pro pěší směr Máselný vrch. Oddělené části těchto 
pozemků jsou navrženy k bezplatnému převodu do vlastnictví Obce Oldřichov v Hájích. 
Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, o jaké pozemky se jedná. J. Tichý doplnil, že se to začalo řešit v roce 2011.  

 

USNESENÍ č. 32/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 16/24 
odděleného z p.č. 16/1 dle GP č. 813-289/2016 a pozemku p.č. 16/22 odděleného z p.č. 16/1 
dle GP č. 822-115/2017, vše v k.ú. Oldřichov v Hájích do vlastnictví Obce Oldřichov v Hájích a 
pověřuje Janu Šťastnou podpisem smlouvy. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Elmos_smlouva o zřízení VB – služebnosti 1971, 1974/1 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti společnosti Elmos Liberec, s.r.o. Vám předkládám smlouvu o zřízení VB – 
služebnosti ke schválení. Se společností ČEZ Distribuce, a.s. byla dne 6.4.2022 uzavřena 
budoucí smlouva o zřízení VB.   
Rozprava:   

J. Šťastná upřesnila, o jakou lokalitu se jedná.  

 

USNESENÍ č.33 /3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti na p.č. 1971 a p.č. 1974/1 v k.ú. Oldřichov v Hájích, obec Oldřichov v Hájích s ČEZ 
Distribuce, a.s. zastoupena na základě plné moci Elmos Liberec, s.r.o., Ševčíkova 982, 460 06 
Liberec VI – Rochlice. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 13) Kollert Elektro, s.r.o. – smlouva o zřízení VB – služebnosti p.č. 2136, p.č. 
2145Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Na základě žádosti společnosti Kollert Elektro, s.r.o. Vám předkládám smlouvu o zřízení VB – 
služebnosti ke schválení. Se společností ČEZ Distribuce, a.s. byla dne 5.10.2021 uzavřena 
budoucí smlouva o zřízení VB.   

Rozprava:   

J. Šťastná upřesnila, o jakou lokalitu se jedná.  

 

USNESENÍ č. 34/3/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene – 
služebnosti na p.č. 2136 a p.č. 2145 v k.ú. Oldřichov v Hájích, obec Oldřichov v Hájích s ČEZ 
Distribuce, a.s. zastoupena firmou Kollert Elektro, s.r.o., se sídlem Svárovská 108, 460 10 
Liberec XXII. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 14) Zadání správcování studie rozšíření komunikace K Vodojemu 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
V lokalitě zvané K Vodojemu dochází k masivnímu nárůstu výstavby rodinných domů, ale již 
nebylo zohledněno zkapacitnění jediné příjezdové komunikace. Komunikace je svým šířkovým 
uspořádáním nevyhovující. Z tohoto důvodu je nutné podniknout přípravu ke zkapacitnění 
této komunikace, anebo alespoň zřízení míst pro vyhýbání vozidel. Daná problematika byla 
konzultována s projektantem dopravních staveb, který obci udělal nabídku na zpracování 
studie.   

Na ZO 11/2022 bylo domluveno, že studie bude zadána až po majetkoprávní přípravě. S 
vlastníkem pozemku p.č. 1053/1 je již domluven rozsah dotčení pozemku a je zadáno vytyčení 
na pozemku. S druhým vlastníkem pozemků p.č. 1036/2, 1036/1, 1036/3 a st. 136 je 
předběžný odkup také domluven, ale rozsah musí vycházet ze studie dle navrženého řešení. Z 
tohoto důvodu žádám ZO o schválení zadání studie. 

Rozprava:   

 J. Šťastná se sešla na místě s paní Susak, domluvily se spolu na nějakém rozsahu záboru, posílá 
tam geodety, projednala to i s elektrikáři. J. Šťastná mluvila i s panem Svobodou, je s ním 
předběžně dohodnutá, že obci odprodá část pozemku. Projektant pan Maděra ale nemůže 
odhadnout zábor, protože obec mu nezadala vypracování studie, proto J. Šťastná žádá 
zastupitele o svolení se zadáním vypracování studie panu Maděrovi. 
 

USNESENÍ č. 35/3/2023  

ZO projednalo a schvaluje zadání zpracování studie na akci: Rozšíření místní komunikace K 
Vodojemu a návazné úpravy zhotoviteli: Janu Maděrovi, IČ: 46034013. Cena díla 42 350,- Kč 
včetně DPH. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
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Bod 15) Revokace usnesení 106/9/2022 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 Bod byl stažen z jednání 

 
Bod 16) různé 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 

a)  Žádost o finanční příspěvek na akci: „Oldřichovský masopust“ 
  

Důvodová zpráva: 
Dne 22.2.2023 obdržela Obec žádost od T.J. Sokol, na základě které je žádána o finanční 
příspěvek a o zproštění poplatku za pronájem sálu. Žádost viz. příloha. 
 
Rozprava:  

J. Šťastná přečetla žádost. R. Šarapatka se ptal, proč se tato akce pravidelně koná až potom, 
co Masopust skončil, letos byla Popeleční středa 22.2.2023 a tradiční Masopust se slaví 
předtím. J. Tichý řekl, že nebyl volný sál.  J. Šťastná navrhla 50% úlevu na pronájem sálu 
s odůvodněním, že část akce pro dospělé je na stejné úrovni jako Hasičský bál a Sportbál, kdy 
organizátoři platí plnou cenu nájemného. 

 

USNESENÍ č. 36/3/2023  

ZO projednalo a schvaluje žádost o finanční příspěvek na akci: „Oldřichovský masopust“ a to 
ve výši 12 000,-. 
Současně schvaluje 50% úlevu na pronájem sálu. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
b) Smlouva o zřízení služebnosti – inženýrské sítě 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
Renáta Martinová předložila návrh smlouvy již na minulé jednání ZO. Ve smlouvě nebyla 
vyčíslena úplata, a proto byl bod jednání přesunut na dnešní jednání ZO. Úplatu za zřízení VB 
navrhuje starostka obce dle věstníku jednorázových úhrad, kterým se řídí Liberecký kraj. 

Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že LK upravuje ceníky za VB, že aktuálně vytváří směrnici, jak se mají oceňovat 
VB. J. Šťastná navrhla paní Martinové 2500 Kč. Za překop 2000 Kč, 500 uložení do zeleně.  
R. Šarapatka srovnal ceny za služebnost od Kollert elektro a Elmos z předchozích bodů, s tím, 
že vycházejí necelých 2400 Kč za stejnou výměru v komunikaci, čili více než je navrhováno 
v tomto případě. 
 

USNESENÍ č.37 /3/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení služebnosti – inženýrské sítě do 
pozemků p.č. 2016 a p.č. 1127/8 ve vlastnictví Obce s žadateli manželi Renátou Martinovou 
a Tomášem Martinem, trvale bytem Generála Píky 590/8, 160 00 Praha 6. 



  

10 

 

Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 0 

 
Bod c)  Sazebník 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
V platném sazebníku není uvedena cena za pronájem ubrusů, jejichž vyprání je nákladné a 
zajištuje jej Obec. Dlouhodobě není pronajatý prostor restaurace, a tudíž není nikdo, kdo by 
se staral o toalety a doplňoval toaletní papír. Navržená změna spočívá ve vyúčtování nákladů 
za vyprání ubrusů a zajištění toaletních potřeb pořadatelem akce. 

Rozprava:   

J. Šťastná informovala, že praní ubrusů se výrazně zdražilo, wc a toaletní potřeby měl na 
starosti nájemce restaurace, kterého v současné době nemáme. Že tyto položky upravila 
v sazebníku a dává zastupitelstvu na vědomí.  

 

USNESENÍ č. 38/3/2023  

ZO bere na vědomí úpravu sazebníku pronájmu č.p. 54 – sál a prostor restaurace budovy 
Besedy a pronájem stanů. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Diskuse a závěr: 

 

• J. Šťastná se ptala J. Tichého na stav obecních stanů a pivních setů. Máme dva stany 

máme 5X8, stan 3X3 je rozbitý a stan 3X6 je funkční. Pivní sety jsou Mikroregionu 

Jizerské Podhůří 

• M. Harsa se ptal, jestli obec v novém územním plánu zváží zastavitelnost i s ohledem 

na kapacitu školy. J. Šťastná odpověděla v širších souvislostech: máme nabídku nechat 

se majetkově vypořádat z Ekocentra, tzn. Obec by mohla mít finanční prostředky např. 

na stavbu školy. J. Šťastná se ptala jednotlivě zastupitelů, co si myslí o možnosti nechat 

se majetkově vypořádat z Ekocentra. Všichni odpověděli, že s touto možností souhlasí 

bez toho, aby v majetku obce zůstalo čp. 5. 

• Dále se diskutovala možnost zřídit vlastní školu, nebo fungovat jako odloučené 

pracoviště školy Mníšek, v diskusi byly probrány nejrůznější možnosti, jak se 

k problému s nedostatkem míst ve škole v Mníšku postavit. J. Duda řekl, že tento 

problém je dlouholetý, že nevznikl najednou a že bylo potřeba to řešit mnohem dřív. 

• J. Šťastná dále řekla, že bude potřeba zadat analýzu, zda skutečně školu potřebujeme 
a anketu mezi občany, kterých se potřeba školy pro jejich děti týká. 

 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý   …………………..…….…….. 

R. Šarapatka ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

*kurzívou jsou doplnění J. Tichého 
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